



snow white pumpkin seeds



lady nail pumpkin seeds



shine skin pumpkin seeds



watermelon seeds



shine skin pumpkin seed kernel grade AA



confectionery grade

[关于我们] ABOUT US

内蒙古呈泰食品有限公司成立于 2013 年，企业坐落于美丽富饶的河套平原内蒙古巴彦淖尔市。

主要产品有葵花籽、花葵仁、油葵仁、南瓜籽、南瓜籽仁、核桃、核桃仁等数十种产品；已经与越南、缅甸、泰国、沙特阿拉伯、土耳其、伊拉克、约旦、阿拉伯联合酋长国（迪拜）、利比亚等国家建立了业务往来。

内蒙古呈泰食品有限公司秉承诚信为本，客户第一的服务理念，竭诚为客户提供更优质、优价的产品，愿结交世界各地客商，使我们呈泰食品在国内外引领绿色食品的健康生活概念，并走向世界，走向未来。

Inner Mongolia Chengtai Food Co., Ltd. was founded in 2013. The enterprise is located in the Hetao Plain, bayannur city, Inner Mongolia.

Main products are sunflower seeds, pumpkin seeds, walnut and kernels. We have built long-term business relationship with VIETNAM, MYANMAR, THAILAND, SAUDI ARABIA, TURKEY, IRAQ, JORDAN, DUBAI, LIBYA and other countries.

Inner Mongolia Chengtai food Co., Ltd. adhering to the "integrity-based, customer first" service concept, dedicated to provide more high quality and low price products for the customer, is willing to make friends all over the world, so my company aims to lead a healthy life concept of green food at home and abroad, and to the world, into the future.



粒粒饱满 是呈泰葵花子
Big and full grain sunflower seeds is belong to Chengtai



INNER MONGOLIA CHENGTAI FOOD CO., LTD.

Add: Mengxiu Industrial Zone, Hanggin Rear Banner, Bayannur City, Inner Mongolia, China

- Mobile/Whatsapp/IMO: +86 18347278337 18647807525 +86 13304781525 +86 15847862300
- QQ: 2637856485 2830245477
- Facebook: xinyao005@gmail.com
- E-mail: ctsunfood@163.com
- <http://www.ctsunfood.com>
- <http://ctsunfood.en.alibaba.com>



呈泰食品
Chengtai Food

源头工厂
诚信经营十年以上
Factory
Honest business over 10 years



产品展示

PRODUCT DESCRIPTION

我工厂采用国内最新双履带双色选机，确保葵花籽同时经过俩台色选机的双重检验并加工，筛选过的瓜子颗颗分明，粒粒饱满！

Our factory uses the latest domestic double-track color sorter to ensure that the sunflower seeds are double inspected and processed by the two color sorters at the same time. The screened seeds are clear and full kernel!



601



363

优质葵花籽363特点：个大均匀、皮薄、皮毛亮、口感好酥脆。
Excellent sunflower seeds 363: big and black, the taste are crispy.



361



T6



T66



Jin tai yang



Tong hui



San rui



3638